London
London is the British capital and one of the biggest cities in the world. 

The oldest part of London is called the City. It is small, but it is very important. Two thousand years ago a town was built here. For hundreds of years people lived and worked there, but now many of the old houses are gone. Thousands of the people come here every morning to work in large offices. 

To the east the large area called the East End. This is London’s poorest part, where people of all colours live. The very large riverside dorks in the East End make London one of the three largest parts in the world. 

To the west are the fine shops and theatres of the area known as the West End. This is part is best known to rich tourists. Oxford Street with its great department stores is the favorite street for shopping. In the West End there are beautiful parks too. The largest of all London’s parks is the Hyde Park. 

The Houses of Parliament are along the bank of the Thames and Parliament Square is one of many London squares. Some of them are small, others are large and busy, like Trafalgar Square. 

Перевод текста: London 

Лондон - британский капитал и один из самых больших городов в мире. 

Самую старую часть Лондона называют Городом. Это является маленьким, но это очень важно. Две тысячи лет назад город был построен здесь. Поскольку сотни людей лет жили и работали там, но теперь многие из старых зданий ушли. Тысячи людей приезжают сюда каждое утро, чтобы работать в больших офисах. 

На восток большая область назвала Ист-Энд. Это - самая бедная часть Лондона, где люди всех цветов живут. Очень большие прибрежные мужланы в Ист-Энде делают Лондон одной из трех наибольших частей в мире. 

На запад - прекрасные магазины и театры области, известной как Уэст-Энд. Это - часть, является самым известным богатым туристам. Оксфордская Улица с ее большими универмагами - любимая улица для посещения магазина. В Уэст-Энде также есть красивые парки. Наибольшие из парков всего Лондона - Гайд-парк. 

Здания Парламента приезжают, банк Квадрата Темзы и Парламента - одна из многих Лондонских площадей. Некоторые из них являются маленькими, другие являются большими и занятыми, как Квадрат Trafalgar.

